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Hoi,

We hebben vorige week een reactie gekregen van Delftse studenten die op allerlei manieren willen / kunnen bijdragen. lk dacht

aan de inzet op de veldtest, waar vrijdagljEfIElJ]aangaf dat we aan extra handjes / telefoons etc. behoefte hadden.

Wat mij betreft nemen jullie direct zelf contact op met hen om te kijken of er een samenwerking mogelijk is.

Van: -kivi JER @kivi.ni>

Verzonden: maandag 30 november 2020 09:51

aan:IESECNN)ERED@ minvws.ni>
Onderwerp: Coronatester App: reactie Delftse studenten

Onderstaand nog de relevante alinea’s uit een email van TU-Delft / Erasmus Univ. studentEENJJE

»geeft aan dat hij (veel) jongeren kan bereiken voor bijvoorbeeld een test-fase. Ook is daar een goede combinatie metEES

(leden) mogelijk.

M.vr.gr.,

—--—---—-- Forwarded message
---------

van:IEEE SEEM email.com>
Date: do 26 nov. 2020 om 16:10

Subject: Waar kunnen Delftse studenten helpen in het samenleven met corona?

To: milvum.com>

Ce: thuisbesmet.nl>

Overheid overweegt speciale corona-app met 'test-paspoort': https://nos.nl/1/2358056

Bovenstaande link verscheen een aantal dagen geleden op je Linkedin profiel en is ook te zien geweest op nos.nl. Nu wist ik dat jij

betrokken was bij de vorige app en was benieuwd of dit weer het geval was. Het 'test-paspoort' is iets waar we als Delftse

studenten potentie in zien en daar willen we graag ons steentje aan bijdragen. Dit zal niet zozeer op programmeer/development

gebied zijn, maar ik denk dat we op twee andere vlakken relevant kunnen zijn.

1. We kunnen veel mede jongeren bereiken en weten wat voor benaderingen en functies aan kunnen slaan en hoe je

een juiste snaar raakt. Dit kunnen we laagdrempelig checken bij onze achterban, maar ook vanuit gewoonmensen.nl is

gebleken dat we veel jongeren kunnen bereiken (toentertijd 40.0004).
2. Als erin een vroeg stadium experimenten gedaan moeten worden met of rondom de app, dan kunnen wij hier een

faciliterende rol in spelen. De directie van de TU Delft, de burgemeester van Delft en de arts infectieziektebestrijding

van de GGD Haaglanden zijn enthousiast om te experimenteren met fysieke evenementen/onderwijs. Dit alles mits er

een goed protocol wordt opgesteld. We hebben al contact met een partij die tegen kostprijs sneltesten kan leveren
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(funding zit hier ook al goed), sportarts van Feyenoord en leggen nu het balletje bij een viroloog van het Erasmus MC

om te vragen of zijn hier een nuttig onderzoek aan kan rijmen. De lijnen liggen ook erg kort met andere autoriteiten in

de stad.

Van techneut naar sociaal maatschappelijk betrokken ingenieur:

Bovenstaande beweging (ook bekend als de '5 voor 12 campagne’) is een voorbeeld van een groter plaatje wat we als Delftse

studenten willen bereiken in: het bevorderen van studenten die opgeleid worden tot een sociaal maatschappelijk betrokken

ingenieur. Wellicht kan het KIVI hier een steentje bijdragen; ik denk dat het waardevol kan zijn om hier een connectie te leggen.

Zullen we een zoom/Teams inplannen om te kijken wat we voor elkaar kunnen betekenen en of jijme misschien kan 'linken’ aan de

juiste contacten? Ik hoor het graag!


